
Chefteammøde (Chefteammøde)

26-09-2023 08:15 - 10:00

Grøndalsvej 2, lokale 1.437

Information:Pkt. 1 kl. 8.15-8.25 Lone Hauberg
Pkt. 2 kl. 8.25-8.40 Jakob Flou og Maj Morgenstjerne
Pkt. 3 kl. 8.40-8.55 Ulla Reintoft
Pkt. 4 kl. 8.55-9.10 Otto
Pkt. 5 kl. 9.10-9.45
Pkt. 6 kl. 9.45-10.00

Mødedeltagere : Christian Boel, Jens Bejer Damgaard, Niels Jørgen
Rasmussen, Otto Junge Ohrt, Thune Korsager



Indhold

Kategori - Sager til behandling

Punkt 1: Ledelsestræf 2023 1

Beslutning for Punkt 1: Ledelsestræf 2023 1

Punkt 3: APN-sygeplejersker - 2024 og frem 1

Beslutning for Punkt 3: APN-sygeplejersker - 2024 og frem 1

Punkt 4: Overdragelse af medicinområdet 1

Beslutning for Punkt 4: Overdragelse af medicinområdet 1

Kategori - Sager til opfølgning

Punkt 5: Drøftelse 2

Beslutning for Punkt 5: Drøftelse 2

Kategori - Siden sidst

Punkt 6: Drøftelse 2



Punkt 1: Ledelsestræf 2023

Beslutning for Punkt 1: Ledelsestræf 2023

Chefteamet besluttede:

• Det endelige program
• Give input til processen, herunder fordeling af deltagerne (egen forvaltning, på
tværs af forvaltninger).

Stor ros til programmet.

Det overvejes om afslutningen skal være et åbent CT-møde hvor de drøfter hvad de
forventer og kunne tænke sig af organisationen.

Der arbejdes fortsat med små justeringer – herunder om der i foyeren skal ’opstilles’
særskilt info om relevante emner.

Chefgrupperne klædes på med forberedelse og overvejelser, de giver videre til deres
ledere. Følges op til Chefteamet efterfølgende.

Deltagerne sidder ved runde borde ca. 10 og blandes på tværs af forvaltninger og
niveauer.

Punkt 3: APN-sygeplejersker - 2024 og frem

Beslutning for Punkt 3: APN-sygeplejersker - 2024 og
frem

Chefteamet besluttede

• At budgettet forøges, så der er budget til 6 APN-stillinger.
• At der arbejdes videre med at udvide til i alt 8 APN-sygeplejersker (business-case)

Chefteamet er enige om at få et samlet overblik over bevilling af midler til konkrete
sygeplejerskefunktioner (akut, sår, apn osv). Endelig finansiering afklares ifm.
chefteamets prioritering i detailbudgettet for 2024 – ligesom finansieringsmodel for
udvidelsen, der søges via Sundhedsfonden, undersøges nærmere.

Punkt 4: Overdragelse af medicinområdet

Beslutning for Punkt 4: Overdragelse af medicinområdet

Chefteamet

• Besluttede at Klyngen for Sygepleje ansætter en medarbejder med særlige
kompetencer indenfor medicinområdet, med ansættelsessted i Sundhedsstaben
• Tog til efterretning, at finansiering af medarbejder overført fra Digitalisering og
Kvalitet sker via budget fra Borgernær Sygepleje
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Beslutning er med forbehold for CTs endelige prioritering af detailbudgettet (nov./dec.).

Punkt 5: Drøftelse

Se særskilt mail.
- KPI (Norlys)
- VT-hus
- Opfølgningsplan for budgetforliget

Beslutning for Punkt 5: Drøftelse

KPI. Ideer blev drøftet til det videre arbejde.

• Teknik: Digital tavle
• Formål: Læring/styring. At kigge ind i organisationen på udvalgte områder.
• Form: Rådmandsmøde (Strategisk RM) 1x md. – 20 min. (deltagerkredsen
overvejes efter afprøvning)
• Indhold: Hver forvaltningschef melder ønsker ind ud fra egne data (til NJ)
• Kommunikation: Oplæg til udmelding og evt. en video

VT-hus

Godt forslag til organisering. Ønske om max ledelseskraft og mulighed for at supplere
hinanden – Christian Boel, Thune, Niels Jørgen og Ivan (evt. som sekretariat).
Myndighed kobles på senere.

Budgetforlig

Chefteamet drøftede kort forliget. Økonomi laver overblik med ansvarlige
forvaltningschefer til at drøfte løbende på kommende chefteammøder. Forvaltningschefer
har ansvaret for at drive initiativerne og komme med plan for organisering.

Dialoggruppe m. Styrelsen for Patientsikkerhed.

Christian Boel, Jens Bejer og Kirsten Obling.

Punkt 6: Drøftelse
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